





Option BO 88.028

D: Die Option BO 88.028 dient dazu, mit Ihrer Hebeanlage BO B18DM4 bzw. BO B18DM4GS Scheiben mit Rahmen aufzunehmen. Die Ausladung der Hebeanlage erhöht sich um 50mm.

Durch veränderte Hebelverhältnisse verringert sich die maximale Traglast der Hebeanlage auf **150kg**

Sollten Sie diese Hebeanlage in Verbindung mit einem Liftmaster B1 (BO 88.01) verwenden, verringert sich die maximale Traglast des Gesamtsystems auf 150kg.

E: Option **BO 88.028** serves for lifting glass panes including frames with your **BO B18DM4** or

BO B18DM4GS lifting equipment. The projection of the lifting equipment increases by 50 mm.

Due to the changes in leverage, the maximum carrying capacity of the lifting equipment is reduced to **150kg**.

If you use this lifting equipment together with a **Liftmaster B1 (BO 88.01)**, the maximum carrying capacity of the overall system is reduced to **150kg**.